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Protokół Nr LIV/2023 

LIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 25 maja 2023 r. 

BR.0002.6.2023 

LIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzył o godz. 15.00 Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu Jacek Łożyński na mocy upoważnienia przekazanego przez Przewodniczącą Rady 
Powiatu Monikę Łępicką-Gij do prowadzenia sesji. Oświadczył, iż w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Powitał radnych oraz gości.    
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Klauzula informacyjna: obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu 

danych osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do realizacji porządku obrad. Poinformował, 
że w przewidzianym statutowo terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu LIII sesji Rady 
Powiatu w Giżycku z dnia 20 kwietnia 2023 r. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LIII/2023. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie.   

Protokół LIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 20 kwietnia 2023 r. został przyjęty. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad LIV sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu LIII sesji z dnia 20 kwietnia 2023 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
7. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę sytuacji społecznej 

i demograficznej.  
8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2022. 
9. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 4 
w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023.  
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.   

 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu: 
1. Wizytowali Bogacko w celu obejrzenia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu. 

Po uchwaleniu przez Radę Gminy Giżycko planu zagospodarowania przestrzennego 
stają przed koniecznością podziału, lub nie, na poszczególne działki całego gruntu, 
który jest w naszych zasobach w Bogacku. Ustalili pewny tryb postępowania i analizę 
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hipotetyczną finansową dotyczącą sprzedaży tych gruntów. Zobaczą jakie będą efekty 
i w takim zakresie będą decydować o dalszych losach tej nieruchomości. 

2. Powierzyli stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku dotychczasowemu Dyrektorowi szkoły Panu Jarosławowi 
Kulhawik, który przystąpił do ogłoszonego konkursu.  

3. Ogłosili konkurs i powołali komisję konkursową do wyłonienia kandydata 
na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Giżycku. Dotychczasowa 
Dyrektor Pani Iwona Rosa zdecydowała o skróceniu swojej kadencji o rok składając 
oświadczenie o przejściu na emeryturę.  

4. Przyjęli cennik opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w szkolnych schroniskach 
młodzieżowych.  

5. Przyjęli uchwałę o wyznaczeniu Starostwa Powiatowego w Giżycku 
do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę 
energii elektrycznej. Do końca roku mamy gwarantowane ceny energii, ale wobec 
stanowiska również partnerów z Grupy Zakupowej chcą ogłosić konkurs, żeby 
zobaczyć jaka jest tendencja i jakie jest zainteresowanie dostawców energii 
elektrycznej.  

6. W kwietniu odbyły się zakończenia roku szkolnego dla klas IV i V w liceach 
i technikach. Do matury przystąpiło 95 osób w I Liceum Ogólnokształcącym, 70 osób 
w II Liceum Ogólnokształcącym, 83 osoby w Zespole Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych, 48 w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu  
i 15 osób w Zespole Szkół Zawodowych.  

7. 2 maja obchodziliśmy Święto Flagi. Nasz udział w obchodach polegał na tym, 
iż tradycyjnie w tym dniu odbyły się Ogólnopolskie Biegi Rodzinne, które skupiają 
bardzo dużo osób z całej Polski, ale nie tylko. Podczas imprezy również odbywała się 
kampania „Nie bądź atrakcyjny dla kleszczy” oraz propagowanie rodzin zastępczych, 
które prowadził Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku.   

8. 5 maja obchodziliśmy Dzień Godności Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną 
oraz Europejski Dzień Walki z Dyskryminacją Osób Niepełnosprawnych. Wiele 
organizacji, instytucji, które mają do czynienia z osobami z niepełnosprawnością brały 
w tym udział. Pewną inicjatywę wykazali uczestnicy Warsztatu Terapii Zajęciowej 
w Siedliskach prowadzonego przez Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób 
z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Giżycku, którzy wykonali w trakcie 
swoich zajęć skrzaty, które następnie poukrywali w różnych miejscach na terenie 
Giżycka. Ta osoba, która znalazła skrzata, mogła zabrać go do domu. W ten sposób 
uczestnicy zaznaczyli swoją pracę i to, że są ludźmi, którzy mają równe prawa i są 
również aktywni w życiu społecznym i zawodowym. 

9. Zaznaczyliśmy 78. rocznicę zakończenia II wojny światowej. Wspólnie 
z przedstawicielem Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej panem 
Andrzejem Szocikiem uznaliśmy, iż o tej dacie też trzeba pamiętać, gdyż na wielu 
frontach II wojny światowej ginęli żołnierze polscy. 

 

O godz. 15:15 na sesję przybył radny M. Nowakowski. Od tej pory w posiedzeniu 

uczestniczyło 15 radnych. 

 

10. II Liceum Ogólnokształcące otrzymało dofinansowanie na realizację projektu 
„Budujemy relacje, zacieramy granice”. Jest to projekt, który będzie finansowany 
z Polsko-Ukraińskiej Rady Wymiany Młodzieży. Zainicjowana przez radną Beatę 
Kurowicką współpraca z Krzemieńcem nabiera kształtów realnych. W ramach tego 
projektu uczniowie szkoły muzycznej z Krzemieńca będą gościć we wrześniu 
w II Liceum Ogólnokształcącym i będą realizowali zajęcia w ramach dialogu 
międzykulturowego. 
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11. Do Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych zgłosił się 
Uniwersytet Wychowania Fizycznego w Kijowie oraz jednostka edukacyjna 
z Woznieńska, obwód Mikołajewski. Z tych instytucji wpłynęła propozycja realizacji 
projektów polegających na prowadzeniu zajęć i wymianie doświadczeń, wymianie 
młodzieży w ramach ogłoszonych w Ukrainie konkursów Ukraińsko - Polskiej  Rady 
Wymiany Młodzieży. Dwa projekty zostały zaakceptowane wśród 11 na 50 
projektów, które były zgłoszone. Uniwersytet Wychowania Fizycznego będzie 
realizował swoje cele i zajęcia wspólnie z klasą mistrzostwa sportowego w II Liceum 
Ogólnokształcącym. Natomiast młodzież z Woznieńska będzie współpracowała 
z młodzieżą z I Liceum Ogólnokształcącego. 

12. 10 maja w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Giżycku odbyły się 
warsztaty kulinarne realizowane w ramach projektu Polsko-Litewskiego Funduszu 
Wymiany Młodzieży. W tych zajęciach wzięli udział uczniowie ze Szkoły Branżowej 
I stopnia z naszego Ośrodka oraz z tożsamej szkoły na Litwie. 

13. W ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa Wojewoda Warmińsko-
Mazurski przyznał niektórym szkołom z naszego powiatu wsparcie finansowe 
na zakup książek będącymi nowościami wydawniczymi, ale nie będącymi 
podręcznikami. I Liceum Ogólnokształcące otrzymało 12.000 zł, II Liceum 9.600 zł, 
Technikum nr 1 w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu 12.000 zł. 

14. W ostatnim okresie na Facebooku była propagowana akcja, gdzie wychowankowie 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Giżycku pokazali swoją pomoc 
w porządkowaniu otoczenia Domu Pomocy Społecznej w Giżycku oraz odbyli 
tradycyjny spacer z mieszkańcami DPS po Giżycku, z mieszkańcami przede 
wszystkim na wózkach, którzy mają trudności z poruszaniem się. Z jednej strony jest 
to pomoc dla DPS-u, ale z drugiej strony bardzo dobra inicjatywa wychowawcza. 

15. II Liceum Ogólnokształcące w Giżycku będzie realizowało projekt w ramach 
Programu Innowacyjna Szkoła Google. Założeniem Programu jest zapewnienie 
placówce oświatowej kompleksowych rozwiązań w zakresie: 
 konfiguracji i dostępu do bezpłatnej platformy Google Workspace for Education  
 kompleksowego przeszkolenia kadry dydaktycznej, zespołu IT oraz kadry 

zarządzającej w obszarze wykorzystania nowych technologii w szkole,  
 przygotowania  do certyfikacji Google dla edukatorów  
 voucherów do egzaminów certyfikacyjnych Google dla nauczycieli, 
 dostępu do najlepszych, certyfikowanych nauczycieli Google w Polsce (GEG 

Poland) oraz ich wsparcia.  
16. 15-16 maja w Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w Giżycku odbyło się 

szkolenie „Edukacja integracyjna i włączająca środkiem do zwiększenia stopnia 
skolaryzacji w szkołach powiatu giżyckiego i węgorzewskiego oraz Rejonu 
Południowej Litwy” w ramach projektu Erasmus+ „Kompetencje i współpraca 
nauczycieli kluczem do sukcesu ucznia” realizowanego przez PORE. Celem szkolenia 
było nabycie przez uczestników projektu kompetencji z zakresu racjonalnego 
wspomagania i ukierunkowywania rozwoju dziecka ze specjalnymi potrzebami 
edukacyjnymi zgodnie z jego potencjałem rozwojowym w szkolnictwie 
ogólnodostępnym i integracyjnym. 

17. 19 maja w giżyckiej „Ekomarinie” odbyła się Konferencja Naukowo-Szkoleniowa 
pt. „Robimy wszystko, by byli coraz lepsi, a są tylko bardziej smutni – depresja 
u dzieci i młodzieży”. Konferencja cieszyła się bardzo dużym zainteresowaniem. 

18. W tym samym czasie odbyła się również bardzo ciesząca się dużą popularnością 
i frekwencją konferencja organizowana przez Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji 
w Giżycku wraz ze Szkołą Podstawową w Pozezdrzu, Szkołą Podstawową 
w Kruklankach, Szkołą Podstawową w Perłach oraz Zespołem Szkolno-
Przedszkolnym w Dąbrówce. Ta konferencja nosiła tytuł Ocenianie Wspierające 
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Rozwój Ucznia. Wzięło w niej udział około 150 nauczycieli z Polski, ale też 
17 nauczycieli z Litwy. W trakcie spotkania próbowano znaleźć odpowiedzi na 
pytania, jak kary i nagrody wpływają na motywację do nauki, jak oceniać, żeby 
wspierać proces uczenia się i zachęcać do dalszej pracy, itp.  

19. Mieszkańcy Domu Pomocy Społecznej w Giżycku uczestniczyli w XVI Integracyjnej 
Spartakiadzie Domów Pomocy Społecznej Polski Północno-Wschodniej w Ełku.  

20. 5 maja Powiatowy Inspektor Weterynarii w Giżycku wydał Rozporządzenie w sprawie 
wyznaczenia strefy objętej zakażeniem, w związku ze stwierdzeniem wysoce 
zjadliwej grypy u ptaków dzikich. Strefa obejmuje obręb administracyjny 
miejscowości Rybical w gminie Ryn, w Powiecie Giżyckim.  

21. Uczestniczyliśmy razem ze Starostą Sierońskim w przekazaniu nowego sprzętu 
dla Komendy Powiatowej Policji w Giżycku. Wśród sprzętu był skuter wodny, 
w którego nabyciu pomagaliśmy naszej Komendzie. Oprócz skutera była przekazana 
łódź o wysokich parametrach, wyposażenie do nowych motocykli oraz ubiory dla 
policjantów pracujących na wodzie. W nabyciu sprzętów i ubrań uczestniczyli, oprócz 
nas, Miasto Giżycko i Gmina Miłki. 

Wiceprzewodniczący Rady uzupełnił, że 3 maja obchodziliśmy rocznicę uchwalenia 
Konstytucji 3 Maja. Przy złożeniu kwiatów z tej okazji delegacja powiatu składała się oprócz 
Zarządu również z radnych: Pani Elżbiety Januszkiewicz i Pana Wacława Strażewicza, 
za co serdecznie dziękuje.  
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji i zapytań nie było.   

 

Ad. 6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 
Ad. 7. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę sytuacji społecznej 

i demograficznej.  

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że radni zapoznali się z materiałem. Zapytał, czy 
radni mają jeszcze uwagi i pytania do przedstawionej Oceny.     
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Rada Powiatu zapoznała się z Oceną nie wnosząc uwag.  

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2022. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze uwagi i pytania 
do przedstawionego sprawozdania.    
J. Karpiński stwierdził, że obszerna dyskusja na ten temat odbyła się na posiedzeniu Komisji 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego.   
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2022. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy Starosta chce jeszcze zabrać głos w tym zakresie. 
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Starosta odpowiedział, że nie, że na Komisjach mieli wyczerpującą dyskusję na ten temat. 
Dodał, że marzy mu się, żeby przynajmniej utrzymać ten poziom współpracy z organizacjami 
pozarządowymi, bo to rzeczywiście ma ogromne znaczenie w naszym życiu społecznym.      
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 

4 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Szkolne Schronisko Młodzieżowe Nr 4 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku 
działające na terenie Powiatu Giżyckiego, jest obiektem sezonowym i działa w oparciu 
o Rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie niektórych 
publicznych placówek systemu oświaty (Dz. U. z 2023 r., poz. 651). Zostało powołane 
uchwałą nr IX.70.2019 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 
utworzenia sezonowego Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 4 w Młodzieżowym 
Ośrodku Socjoterapii w Giżycku na bazie internatu Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 
w Giżycku.   
Uchwałą nr LII.313.2023 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie 
zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 4 w Młodzieżowym Ośrodku 
Socjoterapii w Giżycku rozpoczęto procedurę likwidacji Schroniska. Postanowieniem Nr 37 
z dnia 20 kwietnia 2023 roku Warmińsko – Mazurski Kurator Oświaty wydał pozytywną 
opinię w przedmiocie zamiaru likwidacji z dniem 31 października 2023 roku Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego Nr 4 w Giżycku. Jednocześnie o zamiarze likwidacji schroniska 
zostały poinformowane związki zawodowe zrzeszające nauczycieli – Związek 
Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Giżycku nie wniósł uwag do projektowanych zmian, 
przedstawiając opinię pozytywną. Międzyzakładowa Organizacja Związkowa Pracowników 
Oświaty NSZZ ,,Solidarność” z siedzibą w Wilkasach również przedstawiła opinię 
pozytywną. Mienie likwidowanego Schroniska należy do Powiatu Giżyckiego.  
Likwidacja Szkolnego Schroniska Młodzieżowego nr 4 w Giżycku na charakter formalno – 
organizacyjny. Schronisko nie zatrudnia pracowników, a uczniowie szkół od początku jego 
powstania, nie korzystają z miejsc noclegowych w schronisku. Z uwagi na powyższe, 
podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni zasadne i konieczne, pozwoli na uporządkowanie 
sieci placówek oświatowych z terenu Powiatu Giżyckiego, zgodnie z istniejącym stanem 
faktycznym i prawnym.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr LIV.319.2023 w sprawie likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Nr 4 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Giżycku została podjęta – stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023.  

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dochody: 
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Rozdz.80195 – środki w kwocie 50.000 zł stanowią dochód budżetu Powiatu z tytułu 
końcowego rozliczenia projektu pn. „Europejski staż zawodowy - pewny start na rynku 
pracy” realizowanego w 2022 r. przez Zespół Szkół Zawodowych. 
Dochody i wydatki: 

Rozdz.80195 – środki w kwocie 21.098 zł pochodzą z Polsko-Litewskiego Funduszu 
Wymiany Młodzieży na dofinansowanie projektu pn. „Historia w gotowaniu zapisana” 
realizowanego przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy. Zgodnie z umową zawartą 
pomiędzy Rządem RP a Rządem Republiki Litewskiej (M.P. z 2007 r. Nr 91 poz.990) 
działalność Funduszu finansowana jest „po stronie polskiej z budżetu państwa 
Rzeczpospolitej Polskiej, z części której dysponentem jest minister właściwy do spraw 
oświaty i wychowania.” Narodową Instytucją Zarządzającą Polsko-Litewskim Funduszem 
Wymiany Młodzieży jest Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji. Projekt realizowany jest 
we współpracy z partnerem litewskim (Alytaus Profesionio Rengimo Centras), któremu 
Powiat jako lider projektu zobowiązany jest przekazać kwotę 250 euro na pokrycie kosztów 
przygotowawczych. 
Wydatki:   
Rozdz.80102 i 85403 – zmiany dotyczą zwiększenia planu wydatków na zakup energii 
cieplnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym (per saldo o 50.000 zł).   
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 0, „wstrzymujący się” – 5.  

Uchwała Nr LIV.320.2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023 

została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. 12. Sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że z grona radnych ubyła Izabela Szostak. 
Komisarz Wyborczy w Olsztynie 15 maja 2023 r. wydał postanowienie w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Giżycku. Czekamy na decyzję 
Komisarza Wyborczego odnośnie przydzielenia mandatu innej osobie.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy w sprawach różnych ktoś chce jeszcze zabrać głos.  
M. Nowakowski poinformował, że na posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego mieli spotkanie z Dyrektorem Centrum Promocji i Informacji Turystycznej 
i rozmawiali o turystyce. Uważa, że nasz Ośrodek „Zofiówka” w Rynie jest za mało 
dofinansowany. Na ten Ośrodek nie występowali o żadne fundusze z Nowego Ładu. Zapytał 
jak wygląda sprawa. Dodał, że ze względu na zdarzenia po pandemiczne bardzo wiele firm 
ubiegało się o fundusze związane z wypoczynkiem, ze zdalną pracą i być może jest szansa 
tutaj na pozyskanie pieniędzy, żeby odnowić Ośrodek. Wnioskuje, żeby poszukać, czy nie ma 
środków na tego rodzaju rzeczy.  
Starosta odpowiedział, że w momencie, kiedy opracowywali wnioski, czy projekty, które 
były zgłaszane do Polskiego Ładu, to była kwestia określenia, co jest bardziej pilne. Uznali, 
że dachy w szkołach i otoczenie tych szkół jest trochę pilniejsze. Zgłaszanie większej ilości 
wniosków wiązałoby się z tym, że któryś wniosek by przepadł, więc tutaj też trzeba 
dokonywać takiej selekcji na wstępie. Jeżeli chodzi o „Zofiówkę” nie ma problemu 
z przyjmowaniem tam osób. Ośrodek cieszy się popularnością i nie tylko ze względu na to, 
że pojawiają się tam indywidualnie turyści, ale też przede wszystkim grupy. Natomiast 
faktem jest, że klienci wolą wynajmować nowy domek, który jest po renowacji. Co roku 
udaje się po jednym, po dwa domki wymieniać. Lada moment będzie tak, że już tych starych 
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domków nie będzie. Problemem jest budynek główny i  tutaj trzeba naprawdę dużych 
pieniędzy, żeby zdecydować o tym, czy go rozbudowywać, czy też raczej może wyburzyć 
i zbudować coś nowego. Jest to kwestia koncepcji trochę szerszej i na dłużej, niż na jeden 
rok. Pamiętać również muszą o celu, bo Ośrodek jest częścią Zespołu Szkół Zawodowych w 
Giżycku i ma służyć edukacji młodzieży w tym zakresie. Dodał, że wiedzą, że Ośrodek 
wymaga dofinansowania i wezmą to pod uwagę.  
M. Nowakowski stwierdził, że bardzo się cieszy z deklaracji pana Starosty, że będzie się 
rozglądał za dofinansowaniem, które można dostać i na dokumentację i na projekt. Wie, 
że Ośrodek wymaga dużo pieniędzy, ale niech nasze dzieci w szkołach zawodowych uczą 
na rzeczach bardzo dobrych i dobrych, a nie byle jakich. 
T. Szostkowski poinformował, że właśnie podpisali obiecywaną kolejną inwestycję 
na obiekty sportowe w Centralnym Ośrodku Sportu w Giżycku na kwotę 42 miliony zł.  
Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Ad. 13. Zamknięcie sesji.   

Wobec wyczerpania porządku obrad LIV sesji o godz. 15:43 Wiceprzewodniczący Rady 
zamknął obrady.   
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 

Protokołowała                                                                Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

 

Agnieszka Jarocka            Jacek Łożyński  


